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Installation steps (read completely before installation)  

1. Prepare the recessed (if not done yet). When installing the lighting unit outdoors provide a 

gravel bed, 20 cm thick, beneath the installation pot. This serves as drainage of water. 

2.  Install the luminaire as shown in the Figure 1.  

Electrical Connection 

 
1.  Installation, mounting or works on the electrical connection may only be carried out by a 

qualified electrician. 

2.  Always switch off the mains or respectively the connection lead before doing any works! 

3.  Use only parts, which are supplied with the product or are described as accessories!  

4. All connections must be properly protected and sealed against penetration of water and dirt by 

using waterproof connector (IP67/68) as shown in Figure 2. 

5. Don’t cut or strip the wire.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Product warranty does not cover failure to above instructions or not complying with product 
installation instructions and user instructions. 

 

Client Signature:  

Gravel or Sand  

Figure 2  

Figure 1 



 

 

 

 

Contact:  +48 58 781 33 99 sales@niviss.com www.niviss.com  

 NIVISS reserves the right to make changes without notice. 
Copyright © NIVISS  
 

Page 2 of 2 
 

 

 تعليمات التركيب ( يرجى قراءة التعليمات جيداً قبل البدء بعملية التركيب) 

  سم)  20(  للكشافات المدفونة بالأرض يجب تحضير طبقة من الحصى او الرمل قم بتحضير الحفرة حسب مقاس الكشاف.   .1

  تحت العلبة البلاستكية. تعمل طبقة الحصى على تصريف المياه. 

  ). 1( الرسم لرسم التوضيحي ادناه راجع ا  .2

 التوصيلات الكهربائية 

  فقط من قبل كهربائي مختص.  التركيب والتوصيلات الكهربائيةب القيام  .1

  فصل التيار الكهربائي قبل البدء بعملية التركيب. إ .2

  وارات. س استخدم فقط القطع الموردة مع المنتج أو تلك الموصى بها كأكس .3

،  )IP67/68بإستخدام توصيلة مقاومة للماء ( ومقاومة للماءيجب أن تكون مغلقة بإحكام   الكهربائية  جميع التوصيلات  .4

  ). 2(الرسم كما هو مشار إليه في الرسم التوضيحي 

  لا تقطع او تعري السلك الكهربائي للمنتج.  .5

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ان عدم اتباع التعليمات الموصى بها أعلاه او العمل بإرشادات التركيب المرفقة مع المنتج يفقد المنتج صلاحية ضمان 

 

 توقيع العميل: 

  حصى أو رمل

Figure 2  

Figure 1 


